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Από το υπ’ αριθ. 18/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 506/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση έκτακτης οικονομικής ενίσχυσης 
του Μ.Α.Σ. «Η Καλλιθέα» και ψήφιση 
πίστωσης. 

 
       Σήμερα 3 Σεπτεμβρίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 30-8-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 
«Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  22 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Κ. Συμεωνίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Χ. Σκουμπόπουλος  
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Σ. Παναγιωτίδης  
4. Γ.  Μιχαηλίδης Ι. Ακριβόπουλος Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
5. Π. Παυλίδης Γ. Ορφανιδης Ι. Καπετανίδης 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Η. Σοφιανίδης 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Ι. Ταρασίδης 
13. Μ. Τρανίδης    
14. Α. Παπαστεργίου  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 
494/2007 απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 496/2007 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ε. Σοφιανίδης, Ε. Γουναράς, Ι. 
Καλαϊτζίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 497/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 

15. Γ. Κάκαρης 
16. Χ. Γεωργιάδης 
17. Β. Γιαννουλάκης 
18. Ε. Σοφιανίδης 
19. Μ. Σακαλής 
20. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
21. Ε. Γουναράς 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 498/2007 

απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 506/2007 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Τσαπαρόπουλος, Α. 
Δελαβερίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 513/2007 
απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 514/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 515/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ε. Γουναράς. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 516/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς. 

22. Ι. Καλαϊτζίδης 

 



Στη συνέχεια ο προεδρεύων αντιπρόεδρος εισηγούμενος το 8ο θέμα της 
ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 24-8-2007 εισηγητικό 
σημείωμα της Δημάρχου, που έχει ως εξής: 

Με το υπ αριθ. 91/ 23-8-07 έγγραφό του ο Μορφωτικός Αθλητικός Σύλλογος 
΄΄ Η ΚΑΛΛΙΘΕΑ΄΄ μας ενημερώνει ότι διοργανώνει στο σειρά εκδηλώσεων από 12 
έως 14 Οκτωβρίου και ζητά από το Δήμο μας έκτακτη οικονομική ενίσχυση ύψους € 
4.200,00 για την κάλυψη μέρους των δαπανών των παραπάνω εκδηλώσεων.  

Με τις διατάξεις της παρ.1 του άρθρου 202 του N 3463/2006  προβλέπεται ότι 
: «Με απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου είναι δυνατή η παροχή 
χρηματικών επιχορηγήσεων σε νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου, περιλαμβανομένων 
και των εκκλησιαστικών, σε αθλητικούς και πολιτιστικούς συλλόγους, που έχουν την 
έδρα τους εντός των διοικητικών ορίων του Δήμου ή της Κοινότητας, σε τοπικά 
παραρτήματα οργανώσεων πανελλήνιας δράσης, που αναπτύσσουν κοινωνική και 
πολιτιστική δραστηριότητα, καθώς και σε πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
εργαζομένων στους οικείους Δήμους ή Κοινότητες για την πραγματοποίηση κοινωνικών 
και πολιτιστικών εκδηλώσεων. Η απόφαση λαμβάνεται εφόσον έχει εγγραφεί σχετική 
πίστωση στον οικείο προϋπολογισμό για το σκοπό αυτόν, που σε καμιά περίπτωση δεν 
μπορεί να υπερβαίνει το ένα και μισό εκατοστό (1,5%) των τακτικών εσόδων του….» 
         Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος  έτους και στον K.A. 00/6735                       
« Επιχορηγήσεις σε πολιτιστικούς συλλόγους και σωματεία » υπάρχει γραμμένη 
σχετική πίστωση ύψους  € 40.000,00 με σημερινό υπόλοιπο € 23.200,00        

Ύστερα  από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για την έγκριση ή μη της έκτακτης οικονομικής ενίσχυσης του 
Μορφωτικού Αθλητικού Συλλόγου ΄΄ Η ΚΑΛΛΙΘΕΑ΄΄, ψηφίζοντας τις σχετικές 
πιστώσεις σε βάρος του Κ.Α. του προϋπολογισμού του Δήμου τρέχοντος έτους  
 Επίσης έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 30-8-2007 εισήγηση της 
επιτροπής Αθλητισμού & Νεολαίας του Δ.Σ., με την οποία αυτή εισηγείται ομόφωνα 
την έκτακτη οικονομική ενίσχυση του Μ.Α.Σ. «Η Καλλιθέα» με το ποσό των € 
4.200,00. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Μιχαηλίδης: Πρόκειται για αιτήματα διαφόρων πολιτιστικών κι αθλητικών 
συλλόγων. Ο Μορφωτικός Σύλλογος Καλλιθέας ζητάει έκτακτη οικονομική ενίσχυση 
της τάξης των 4.200 ευρώ, ο Μορφωτικός Σύλλογος Προμηθέα ζητάει έκτακτη 
οικονομική ενίσχυση για κάλυψη αναγκών 6.350 ευρώ, ο Σύλλογος ΜΕΑΣ 
Δημόκριτος Πανοράματος ζητάει έκτακτη οικονομική ενίσχυση 7.200 ευρώ, ο 
Αθλητικός ΄Ομιλος «Μακεδόνας» ζητάει οικονομική ενίσχυση 1.000 ευρώ για 
εκδηλώσεις σχετικά με αδελφοποίηση με την Κοινότητα Παρεκκλησιάς Λεμεσού 
Κύπρου, αίτημα από τον Σύλλογο Μικρασιατών για 2.000 ευρώ για να καλυφθούν οι 
ανάγκες των εκδηλώσεων εθνικής μνήμης των Μικρασιατών και τέλος οικονομική 
ενίσχυση 300 ευρώ στον Αγροτικό Αστέρα Αγ. Βαρβάρας ο οποίος έκανε μία 
εκδήλωση στη μνήμη του αθλητή της που βρήκε άδοξο θάνατο σε τροχαίο 
δυστύχημα. 

Προεδρεύων Αντιπρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Γεωργιάδης: Καλοπροαίρετη κε Μιχαηλίδη και όχι κακοπροαίρετη ή χυδαία η 

αντιπολίτευση που σας κάνω. Με αφορμή την αίτηση του Αθλητικού Ομίλου 
«Μακεδόνας» που ζήτησε οικονομική ενίσχυση 1.000 ευρώ και συντάχθηκε 
εισηγητικό σημείωμα με ημερομηνία 22.8.2007 και το οποίο γράφει ότι στον κωδικό 
αριθμό 00/6734 υπάρχει υπόλοιπο 4.000 ευρώ, ακολουθεί η αίτηση του Αθλητικού 
Συλλόγου Αγίας Βαρβάρας, χωρίς βέβαια να ζητάει συγκεκριμένο ποσό οικονομικής 
ενίσχυσης, συντάσσεται ένα εισηγητικό σημείωμα 28.8.2007 με υπόλοιπο του ιδίου 
κωδικού 300 ευρώ. Θέλω να μου πείτε αν μεταξύ 22 και 28.8. συνεδρίασε κανένα 



όργανο κι εγκρίθηκε καμία δαπάνη και πως δικαιολογείται αυτή η διαφορά στα 
υπόλοιπα. 

Μιχαηλίδης: Αυτή την παρατήρηση την είχα κάνει κι εγώ στο Δημοτικό 
Συμβούλιο πριν μερικά χρόνια, μου είχε δώσει εξηγήσεις τότε ο κ. Δήμαρχος αλλά 
κατάλαβα και στην πορεία πως γίνεται. Ξέρετε πολύ καλά πως όταν ένας κωδικός 
έχει ένα ποσόν και γίνει πληρωμή κάποιων τιμολογίων ή δαπανών, αυτόματα ο 
κωδικός μειώνεται κι άρα οι ημερομηνίες που απέχουν έχουν να κάνουν με την 
πληρωμή κάποιων λογαριασμών. Εκτός αυτού στο προηγούμενο Δημοτικό 
Συμβούλιο είχαμε πάρει απόφαση για τροποποίηση προϋπολογισμού και προσθήκη 
20.000 ευρώ σ΄ αυτόν τον κωδικό. 

Προεδρεύων Αντιπρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Γεωργιάδης: Δέχομαι με χαρά και δεν έχω κανένα πρόβλημα με τις 

απαντήσεις του κ. αντιδημάρχου. Είναι όμως απορίας άξιον και θέλω να μου πει όμως 
πώς οι αιτήσεις των τριών συλλόγων, Καλλιθέα – Προμηθέας και Δημόκριτος, είναι 
γραμμένες στο κομπιούτερ εκτός από το ποσό. Εγώ αυτούς τους τρεις συλλόγους 
τους χαίρομαι για έναν και μοναδικό λόγο, για τη συμφωνία τους. Να σκεφθείτε 
μόνον ότι οι αριθμοί πρωτοκόλλου είναι 9804, 9805 και 9806. 

Μιχαηλίδης: Είναι απορίας άξιον όπως ήταν απορίας άξιον όπως πήρε τακτική 
επιχορήγηση 17.000 ευρώ ο σύλλογος Κρητικών. Θυμηθείτε γιατί πήρε τότε αυτή την 
επιχορήγηση ο σύλλογος Κρητικών και αναλογιστείτε γιατί υπάρχουν τα συνεχή 
πρωτόκολλα. 
 Προεδρεύων Αντιπρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση της 
επιτροπής Αθλητισμού & Νεολαίας του Δ.Σ.; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Χ. Γεωργιάδης. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 24-8-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Το από 23-8-2007 αίτημα του Μ.Α.Σ. «Η Καλλιθέα». 
3.- Την από 30-8-2007 εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού & Νεολαίας του Δ.Σ. 
4.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2007 και στον Κ.Α 00/6735 
«Επιχορηγήσεις σε Πολιτιστικούς Συλλόγους & Σωματεία» υπάρχει γραμμένη 
σχετική πίστωση. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 93 και 202 παρ. 1 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

Α) Εγκρίνει την έκτακτη οικονομική ενίσχυση του Μορφωτικού Αθλητικού 
Συλλόγου Βέροιας «Η Καλλιθέα», με το ποσό των € 4.200,00 για την κάλυψη μέρους 
των εξόδων διοργάνωσης σειράς πολιτιστικών εκδηλώσεων στις 12-14/10/2007 στη 
Βέροια.  
 Β) Ψηφίζει ποσό € 4.200,00 σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α 00/6735 
«Επιχορηγήσεις σε πολιτιστικούς Συλλόγους & Σωματεία» του προϋπολογισμού του 
Δήμου έτους 2007 για να διατεθεί στον παραπάνω σύλλογο. 



 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  506 / 2007 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Γεωργιάδης 
 Δ. Δάσκαλος Β. Γιαννουλάκης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Ε. Σοφιανίδης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Μ. Σακαλής 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Ν. Μωυσιάδης Ε. Γουναράς 
 Α. Δελαβερίδης Ι. Καλαϊτζίδης 
 Α.  Τσιάρας   

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Μ. Τρανίδης   
 Α. Παπαστεργίου   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Γ. Κάκαρης   
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  7-9-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 


